
Z A P I S N I K 
17. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 

održane 14. svibnja 2015. godine 
 

Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 34 člana Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Teo Božanić, dr.sc. Aleksandar 

Bulog, Hrvoje Burić, dr.sc. Vesna Buterin, Ljiljana Cvjetović, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, 
Snježana Čop, Stjepan Doboviček, Ljubica Dujmović-Kosovac, Ivan Ivaniš, dr.sc. Nikola 
Ivaniš, Sanjin Kajba, dr.sc. Petra Karanikić, Ana Komparić Devčić, Milena Kraljević, Sandra 
Krpan, Bojan Kurelić, Ida Mahmutefendić, Ljiljana Mihić, Nikolina Milčić, Predrag Miletić, 
Duško Milovanović, Danijel Paliska, Dorotea Pešić-Bukovac, Gordana Petrović, Vuk Prica, 
Vedran Sabljak, Čedomir Salević, Jagoda Špalj, Danko Švorinić, Ana Trošelj, Sandro Vizler, 
Walter Volk i Davor Zubović. 

 
Izostanak je opravdao član Gradskog vijeća Ivan Bogdanić. 
 
Na zapisnik 16. sjednice Gradskog vijeća održane 9. travnja 2015. godine nije bilo 

primjedbi. 
 

• UVODNE OBAVIJESTI: 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je obavijestila da su članovima 

Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni pisani odgovori na 
pitanja članova Gradskog vijeća Ljubice Dujmović-Kosovac, Milene Kraljević i Ivana 
Bogdanića postavljena u aktualnom satu 16. sjednice Gradskog vijeća te da su na današnjoj 
sjednici na klupe dostavljeni i odgovori Gradonačelnika vezano na traženja članova 
Gradskog vijeća Danka Švorinića i Hrvoja Burića s prošle sjednice Gradskog vijeća. 

 
• AKTUALNI SAT 

 
1. SANDRU KRPAN zanima kako se planira riješiti problem prostora u Gradskoj knjižnici 
Rijeka do preseljenja u zgradu bivše tvornice Rikard Benčić budući je zbog narušene statike 
u Središnjem odjelu velik dio fonda nedostupan za posudbu? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je svjestan problema s kojima 
se susreće Gradska knjižnica, prije svega u kontekstu iznalaženja trajnog rješenja što 
građani i Knjižnica zaslužuju. Rješenje se vidi u novoj zgradi u tzv. T-objektu bivše tvornice 
Rikard Benčić za koju je izrađen projekt i trenutno je u tijeku ishodovanje građevinske 
dozvole, što je dugoročno rješenje. Problem će se privremeno riješiti popravkom skladišta u 
kojem se sada nalaze knjige i preseljenjem u prostor VBZ knjižare na Korzu u prostoru 
Filodramatice budući je Knjižara VBZ uputila zahtjev za raskid ugovora i napuštanje tog 
prostora, pa bi se u taj prostor smjestila beletristika dok bi stručna literatura i periodika ostale 
u današnjem Centralnom odjelu Gradske knjižnice. Smatra da bi to bilo zadovoljavajuće 
rješenje do preseljenja u novu zgradu čime bi se ukupan prostor Gradske knjižnice gotovo 
udvostručio, a sva knjižna građa bi bila neposredno dostupna korisnicima knjižnice. 

Preseljenje se očekuje početkom sedmog mjeseca, ukoliko se zakupac bude držao 
rokova. Grad bi preuzeo i dio opreme koja Knjižnici odgovara odnosno police, kako bi što 
prije kompletna knjižna građa bila dostupna građanima. 
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2. DANKO ŠVORINIĆ je iznio kako završetak zimske sezone grijanja nije umirio sugrađane 
jer i dalje postoji nezadovoljstvo previsokim cijenama jer će građani i dalje morati plaćati 
fiksni dio naknade tijekom godine. Cijelo vrijeme ih se uvjeravalo kako je za previsoke cijene 
odgovorna Hrvatska energetska regulatorna agencija od koje je  Energo morao preuzeti 
cijene koje je ona odredila, iako je postupak pokrenuo sam Energo. U javnosti su nedavno 
izašli i podaci prema kojima je upravo HERA donijela Odluku o tarifnim stavkama još u 9-
tom mjesecu prošle godine prema kojoj su cijene koje za fiksni dio naknade određuje 
Energo, puno više od tih iznosa koje je odredila HERA. 

Upitao je Gradonačelnika kada će smoći hrabrosti i stati pred građane i objasniti im 
da za ove previsoke cijene nije odgovorna Hrvatska energetska regulatorna agencija nego 
poslovna politika Energa? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se manipulacije sa pričom oko 
cijene centralnog grijanja nastavljaju i dalje, unutar i izvan vijećnice. Misli da nema razloga 
dokazivati hrabrost jer se on više puta dokazivao u vrlo konkretnim slučajevima. U nekoliko 
navrata razgovarao je sa predstavnicima prosvjednika protiv skupog Energa, pozvao na 
razgovor one koje taj problem muči, prije svega građane odnosno korisnike Energa. To isto 
čini Energo svaki dan, ali teško je postići razumno rješenje uz ovoliki broj manipulacija. 

Nadalje je iznio da nikada nije rekao da je HERA kriva za cijenu, već je rekao da 
HERA utvrđuje cijenu, na prijedlog Energa i izračunava opravdanost zahtjeva za utvrđenom 
cijenom. Međutim, cijenu ne čini samo onaj dio koji utvrđuje HERA jer ona utvrđuje cijenu 
proizvodnje i distribucije, a cijenu opskrbe utvrđuje samostalno svaki distributer toplinske 
energije. 

Podsjetio je na činjenicu da je HERA do 2011. godine promatrala Energo kao 
jedinstveni sustav, koji uključuje 17 toplana i da je definirala cijene za proizvodnju i fiksni dio 
na razini na kojoj se ona naplaćuje i danas. Zbog izmjena Zakona definirano je nekoliko 
različitih sustava, pa HERA danas utvrđuje cijenu samo za Centralni sustav odnosno za 
svega 3 toplane u Rijeci. Mišljenje struke, a i njegovo mišljenje, je da svaka toplana ne može 
imati svoju cijenu nego cijenu treba uprosječiti, o čemu je više puta govorio. Postoje toplane 
s višom i nižom cijenom od ove koja se sada naplaćuje. 

Jednaka je situacija i sa fiksnim troškovima, jer Energo kao distributera treba 
sagledavati kao jedinstveni sustav koji primjenjuje zakonite odluke o istoj cijeni isporučene 
energije i istoj cijeni fiksnog troška koji se nije mijenjao od 2011. godine u kojem je upravo 
HERA odredila iznos te fiksne cijene temeljem zakonskih propisa kao jedinstveni sustav.  

Provedena je i anketa na koju se na žalost odazvalo svega cca 30% korisnika, što 
pokazuje da nezadovoljstvo postoji, ali još uvijek nije toliko da su ljudi spremni napustiti 
sustav centralnog grijanja jer se samo oko 15% korisnika izjasnilo da želi napustiti postojeći 
sustav toplinske energije. Zbog takvog rezultata ankete Energo će do sljedeće sezone 
grijanja obići sve korisnike s kojima će obaviti razgovor i sukladno tehničkim rješenjima 
pokušati naći zadovoljavajuće rješenje u svakom segmentu. 

Nadalje je dodao kako je Energo, čim je Vlada donijela odluku o smanjenju cijene 
plina, podnio zahtjev HERI za smanjenje cijene toplinske energije koju je HERA i odobrila, 
nakon čega je cijena toplinske energije smanjena za cca 6%. Ono za što se neki zalažu kroz 
manipulacije je da se samo onim korisnicima koji dobivaju energiju iz toplana koje rade na 
plin smanji cijena, što po njemu nije korektno, jer se Energo promatra kao cijeli sustav, pa se 
cijena smanjila svim korisnicima iako se radi samo o smanjenju cijena plina, a ne i lož ulja. 
 
DANKO ŠVORINIĆ je dodao da po njemu Gradonačelnik nije spreman na nikakav 
kompromis, što se vidi i po anketama koje su dostavljene građanima po kojima građani nisu 
imali zadovoljavajući izbor i odgovor i zato nije bilo odaziva. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL  je odgovorio da će  građani sigurno znati 
prepoznati ono što je on radio te je ponovio da ne određuje on cijene Energa, već za to 
nadležna tijela Hrvatska energetska regulatorna agencija sukladno Zakonu, a raspodjela 
toplinske energije se vrši putem Pravilnika koje donosi Ministarstvo gospodarstva. Ukoliko 
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netko smatra da su postupci Energa u suprotnosti sa Zakonom, onda se zna kako se to 
rješava odnosno koja je procedura. To se sigurno ne rješava niti raspravom na Gradskom 
vijeću. a još manje organiziranjem prosvjeda. 

 
3. BOJAN KURELIĆ je iznio kako svaki dan prolazi uz Teatro Fenice, spomenik nulte 
kategorije koji je u privatnom vlasništvu, pa je upitao Gradonačelnika da li je Grad poduzeo 
neke mjere za zaštitu tog spomenika obzirom da postoje jasne zakonske odredbe koje štite 
kulturno dobro u Republici Hrvatskoj prema Zakonu o zaštiti i očuvanju kulturnog dobra. 
Nadalje je citirao članak 41. Zakona koji kazuje kako postoji interes Republike Hrvatske za 
izvlaštenje kulturnog dobra ako prijeti opasnost od oštećenja ili uništenja kulturnog dobra, 
ako vlasnik kulturnog dobra nema mogućnost ili interes osigurati provedbu svih određenih 
mjera zaštite i očuvanja i ako na drugi način nije moguće osigurati dostupnost kulturnog 
dobra za javnost. Smatra da Teatro Fenice niti je dostupno javnosti niti je očuvano iznutra i 
izvana, pa ga zanima da li je Grad poduzeo kakve mjere vezano uz to odnosno da li je 
upozorio konzervatore na taj problem? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako nije Grad proglasio Teatro 
Fenice zaštićenim kulturnim dobrom, već je to učinilo Ministarstvo kulture. Vjeruje da će 
predstavnici Ministarstva kulture koji su nadležni za tu problematiku, Konzervatorski odjel u 
Rijeci, po službenoj dužnosti poduzeti određene korake, ukoliko smatraju da su oni 
opravdani. Grad je po tom pitanju puno puta poduzimao određene aktivnosti. Pred nekoliko 
godina je iz sredstava spomeničke rente predvidio milijun kuna za obnovu fasade i popravak 
krovišta kako bi se Teatro Fenice stavilo u funkciju, ali je vlasnik u tom postupku odustao od 
daljnjih ulaganja. U više navrata je Grad s vlasnikom vodio pregovore oko otkupa te zgrade 
koja bi izuzetno dobro došla kao javni prostor u funkciji kulture, ali se nije uspjelo dogovoriti 
oko cijene, što ne znači da je Grad od toga odustao. I on osobno apelira na konzervatore da 
poduzmu svoje aktivnosti, a člana Vijeća poziva da i on svoje pitanje uputi i njima. 
 
BOJAN KURELIĆ je dodao da bi on ipak više volio da Gradonačelnik službeno uputi taj upit 
nego da to učini on kao građanin, obzirom da se tu radi o kulturnom dobru velike vrijednosti 
te je iznio kako Kazalište Ivana pl. Zajca ima oko 600 sjedećih mjesta, a Teatro Fenice čak 
2.400 mjesta. Predsjednici Gradskog vijeća predao je fotografije devastiranog prostora.  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako on jako dobro zna kako taj 
prostor izgleda te iznio da nije ništa više devastiran nego što je bio prije, osim u dijelu bivšeg 
Plavog Jadrana, ali to je devastacija koja je učinjena pred puno godina te je ponovio da je 
Grad itekako zainteresiran da preuzme taj prostor, ali uz neku prihvatljivu cijenu. Podsjetio je 
da se do ove vlasničke transformacije došlo upravo temeljem Zakona o privatizaciji i 
nerazumnog ponašanja tadašnjih zaposlenika Rijeka kina koji nisu željeli prihvatiti ponudu 
Grada Rijeke da se ta imovina prepusti u vlasništvo Grada Rijeke, a da će Grad Rijeka kroz 
koncesiju Rijeka kinu da taj prostor na upravljanje na određeni broj godina. Nakon što ta 
ponuda nije bila prihvaćena, zgrada je unatrag 20-tak godina tri ili četiri puta mijenjala svog 
vlasnika. 

 
4. dr.sc. ALEKSANDAR BULOG je iznio da je u zadnje vrijeme u javnosti iznijeto dosta 
informacija vezano za dinamiku izgradnje budućeg Trening kampa Rujevica, pa je upitao 
gradonačelnika da li se investitor drži rokova i što može reći o zadnjoj informaciji vezano za 
taj trening kamp kojeg se po nekakvim gabaritima slobodno može nazvati budućim 
stadionom? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je odlukom Gradskog vijeća 
sa investitorom sklopljen Ugovor o pravu građenja koji podrazumijeva pravo građenja za 
prostor stadiona na Kantridi i prostor za Trening kamp na Rujevici koji je isključivo gradsko 
vlasništvo. Da bi se radovi mogli odvijati, investitor je trebao ishodovati svu potrebnu 
dokumentaciju. Za ravnanje terena izdana je jedna građevinska dozvola, a nakon toga 
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izdana je još jedna za izgradnju zamjenskog stadiona na kojem su se već počele dizati 
tribine. Jedno igralište je već u potpunosti zgotovljeno, na njemu je postavljena trava i 
umjetna rasvjeta. Prema najavama investitora i izvođača tijekom ljeta bi trebali biti završeni 
radovi na izgradnji ovog zamjenskog stadiona i svi se nadaju da bi se sljedeće sezone već 
počelo igrati na tom stadionu, a  krajem godine bi mogli početi radovi na izgradnji novog 
stadiona na Kantridi. 

 
5. SANDRO VIZLER je u svezi reklamiranja i postavljene jumbo reklame koja godinama 
prekriva skelu na pročelju zgrade Hrvatskih željeznica na Trgu Žabica iznio kako članak 32. 
Pravilnika o uvjetima za postavljanje predmeta i privremenih objekata propisuje da je 
postavljanje reklame na zaštitno platno građevinske skele dozvoljeno za vrijeme trajanja 
radova na obnovi pročelja građevine. Problem je u tome što je jedina funkcija navedene 
skele da služi kao nosač za reklamu jer godinama na njoj nitko nije vidio građevinskog 
radnika niti se na samoj zgradi obavljaju bilo kakvi radovi. Riječ je o zgradi koja je kulturno 
dobro i bez obzira na stanje fasade turistima i građanima Rijeke bilo bi ljepše gledati kulturni 
spomenik nego jumbo plakat ili građevinsku skelu. Očito se radi o izigravanju propisa i 
izrugivanju građanima Rijeke jer od toga vlasnik tvrtke Anić holding koja se bavi prodajom 
reklamnog prostora godinama ostvaruje profit. Upitao je Gradonačelnika da li je nešto 
poduzeo ili planira nešto poduzeti u rješavanju ovog problema. Zna da Gradonačelnik nije 
odgovoran, ali smatra da ima dovoljno utjecaja da se stvari pokrenu s mrtve točke. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da doista nije odgovoran ni on 
osobno niti Grad budući je riječ o zgradi koja je u vlasništvu Hrvatskih željeznica koja je 
sklopila ugovor sa ovom tvrtkom, a on čak ne zna ni o kojoj je tvrtki riječ. Dakle, očito je riječ 
o situaciji u kojoj bi trebala reagirati nadležna služba Konzervatorskog zavoda obzirom da se 
radi o privatnom vlasništvu, tako da gradski komunalni redari nisu ovlašteni poduzimati bilo 
kakve aktivnosti. Nije ništa bolja situacija niti sa reklamom koja se nalazi preko puta gradske 
vijećnice na fasadi robne kuće RI i sa jedne i sa druge strane, na zgradi koja je isto 
projektirana od strane arhitekta koji je dobio mnoga priznanja i za koju misli da čak postoji i 
nalog Konzervatorskog odjela da se reklama ukloni, međutim ta se reklama godinama ne 
uklanja. Nakon toga je iznio da može još jednom uputiti taj zahtjev Konzervatorskom odjelu, 
ali kakav će biti efekt to ne može garantirati. 

 
6. dr.sc. PETRA KARANIKIĆ je podsjetila da je Grad Rijeka u ožujku 2013. godine 
pokrenuo projekt Startup inkubatora namijenjenog prvenstveno mladima do 29 godina te da 
je nedavno završen natječaj za ulazak četvrte generacije u Startup inkubator pa je zanima 
kolika je zapravo zainteresiranost i prepoznatljivost mladih za ovaj projekt, te kakvi su 
dosadašnji rezultati?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da ovih dana u Startup inkubator ulazi 
četvrta generacija korisnika te da je interes bio toliki da je bilo izuzetno teško napraviti 
selekciju među onima koji su u konačnici dobili priliku da uđu u inkubator tako da se 
razmišlja o tome da se u okvirima mogućnosti nađe još prostora za ovu djelatnost Startup 
inkubatora koji se naravno ne svodi samo na interes mladih da koriste Startup inkubator 
nego i na rad brojnih mentora iz različitih sfera gospodarskog i društvenog života. Što se tiče 
rezultata generalno gledajući, moglo bi se reći da je u protekle tri generacije osnovano 
nekoliko tvrtki kao rezultat aktivnosti unutar Startup-a te da je cca. 30-40 korisnika Startup-a 
u međuvremenu dobilo posao upravo kroz prezentaciju svojih aktivnosti i boravka u Startup-
u. Nadalje je iznio da je Projekt dobro zaživio i da funkcionira jako dobro, da je specifično je 
da je to prvi Startup u Hrvatskoj koji je pokrenut od strane lokalne samouprave a ne kao 
privatna inicijativa te da ne zna da li je tako još uvijek, ali će se raspitati. 

 
7. DAVOR ZUBOVIĆ je upitao hoće li Grad Rijeka pomoći umirovljenicima koji su nekada 
plesali u Viktoriji, a sada nemaju prostor za ples, da za tu namjenu dobiju salu u Neboderu? 
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da Grad prije svega nastoji održati 
mrežu klubova umirovljenika koja je u Rijeci dobro razvijena, a i dio aktivnosti koji se ranije 
odvijao u Domu umirovljenika je u kontekstu racionalizacije koju provodi Županija prebačen 
na Grad u smislu financiranja zaposlenih osoba koji rade u tim klubovima umirovljenika, tako 
da ne može baš kategorički tvrditi da će Grad moći plaćati neki prostor. Problem nije tako 
jednoznačan, ali će se pokušati naći neko zadovoljavajuće rješenje. 

 
8. IDA MAHMUTEFENDIĆ je iznijela da je nedavno Grad objavio Javni poziv za podnošenje 
prijava za dodjelu nepovratnih subvencija subjektima malog gospodarstva za što je u 
Proračunu predviđeno 2 milijuna kuna. Predmetne subvencije usmjerene su na 10 mjera 
poticanja konkurentnosti poduzetnika na tržištu kao i za stručno osposobljavanje i 
usavršavanje njihovih zaposlenika. U svezi navedenog upitala je Gradonačelnika kakav je je 
rezultat tog poziva i koja je njegova ocjena trenutne poduzetničke klime u Gradu Rijeci? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako je na prošlom Kolegiju bilo 
Izvješće o rezultatima provedenog Natječaja. Na Natječaj za male potpore stigle su 302 
prijave, a potpore je dobilo 166 poduzetnika na koje  je raspoređen kompletan iznos 
predviđen u Proračunu u iznosu od 2 milijuna kuna. Interes je bio veći nego prošle godine, a 
i iznos dodijeljenih potpora je veći nego prošle godine. Najveći dio prijava se odnosio na 
potpore za pokretanje poduzetničkih aktivnosti, za nabavku opreme i strojeva pa za izradu ili 
nabavku različitih aplikacija i elektroničkih komunikacija i opreme. Očito je da interes za to 
postoji i ukoliko mogućnosti budu dozvoljavale nastojat će se u Rebalansu Proračuna 
osigurati još nešto sredstava za ovu djelatnost. Temeljem podataka koje obrađuje i 
objavljuje Fina u zadnjih nekoliko godina u Rijeci raste broj poduzetnika i broj zaposlenih pa 
se može reći da su trendovi pozitivni. 

 
9. VUK PRICA je iznio kako Rijeka iz godine u godinu sve više postaje grad koji je 
prepoznatljiv i zanimljiv turistima pa se zbog toga u zadnje vrijeme krenulo u pokušaj 
dovođenja kruzera pa ga zanima da li se već ove godine može očekivati dolazak prvih 
kruzera? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako je priča o kruzerima i kruzing 
turistima bila poprilično u sferi javnog interesa i prozivanja odnosno utvrđivanja krivca zašto 
u Rijeku kruzeri ne dolaze. Činjenica je da se puno toga promijenilo u Lučkoj upravi. Očito je 
da novi ravnatelj Lučke uprave sa svojim suradnicima razumije što je posao Lučke uprave i 
uz potporu Grada i Turističke zajednice koja nikada nije niti bila upitna, ali se oduvijek znalo 
tko treba biti nosilac tih aktivnosti., učinjeni su brojni koraci, od formiranja zajedničkog 
povjerenstva, pa do financiranja predstavljanja potencijala Riječke luke u kontekstu kruzing 
turizma najvećim korisnicima odnosno organizatorima kružnih putovanja i u Europi i u 
Americi. To je rezultiralo činjenicom da je već za ovu godinu najavljen dolazak 7 ili 8 kruzera, 
a za iduću godinu oko 20 kruzera, a do kraja godine će se znati da li će se taj broj povećati. 
Već sada su na tržištu katalozi za kruzing putovanja za 2017. i 2018. godinu, a u svakom 
slučaju će to biti još jedan vid turističke ponude u Rijeci.  

U tijeku je ugovaranje izrade studije gdje bi Sveučilište u Rijeci bilo nositelj aktivnosti, 
vezane uz ispitivanje mogućnosti i poduzimanje aktivnosti da Rijeka bude Home Port 
odnosno početna luka za kruzing putovanja po Jadranu, što ona već i jeste, ali za manje 
brodove tzv. "turističke jedrenjake" koji su već krenuli iz Riječke luke na putovanja. Ova 
studija bi trebala pokazati da li postoje tehničke mogućnosti i što bi trebalo napraviti da 
Rijeka bude i početna luka za veće kruzing brodove. 

 
10. NIKOLINA MILČIĆ je upitala Gradonačelnika koliko se može očekivati povećanje 
jasličkih kapaciteta za upis djece u Dječji vrtić Rijeka za pedagošku godinu 2015./2016., 
obzirom na rekonstrukcije podcentara Đurđice, Morčić i Zamet te vrtića na Krnjevu?  
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su planom predviđene 
rekonstrukcije dva vrtića koje su trebale bitno povećati kapacitete tih vrtića, naročito u 
segmentu jasličke dobi, budući da su ti projekti prijavljeni preko Ministarstva znanosti i 
obrazovanja za financiranje putem Europskih fondova. U međuvremenu su se prioriteti u 
Ministarstvu promijenili i u ovom trenutku nije sigurno da će se osigurati sredstva iz 
Europskih fondova, a i kada bi se sredstva osigurala, teško je za očekivati da se to može 
realizirati do početka naredne pedagoške godine, pa se nekim drugim mjerama nastoji 
povećati broj jasličkih kapaciteta unutar Dječjeg vrtića Rijeka. Između ostalog, jedna od 
točaka današnjeg dnevnog reda vezana je uz uvođenje javnih potreba u predškolskom 
odgoju, u okviru kojih se privatnim vrtićima drugih osnivača nude dodatne pogodnosti za 
otvaranje jasličkih kapaciteta putem dodatnog sufinaciranja ako otvaraju baš jasličke 
kapacitete. 

 
11. DANIJEL PALISKA je iznio da je na aktualnom satu 3. sjednice Gradskog vijeća 
postavio pitanje vezano uz problem slijepih i slabovidnih osoba koje se prilikom korištenja 
javnog gradskog prijevoza snalaze na razne načine kako bi mogli znati na kojoj su postaji. 
Upitao je da li se razmatrala mogućnost ugradnje u autobuse uređaja sa zvučnim signalima 
koji bi pomogli takvim osobama prilikom snalaženja. Obzirom da mu je tada odgovoreno da 
bi taj projekt mogao zaživjeti kroz godinu dana, zanima ga što je po tom pitanju do sada 
učinjeno te da li se uskoro može očekivati realizacija? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da bi se nešto realiziralo, treba 
imati i nešto novaca. U svakom slučaju, prilikom nabavke novih autobusa vodit će se računa 
o tome da budu opremljeni tom opremom. Ujedno se za jedan širi dio Centra grada radi na 
uvođenju sustava najave dolazaka autobusa na stanicu te mogućnosti najave sljedeće 
stanice u autobusima, što bi bilo dobro i za ostale putnike u autobusu. Realizacija tog 
projekta ovisi o tehničkim rješenjima, ali i o financijskim sredstvima. 

 
12. PREDRAG MILETIĆ je, vezano za aktualni Kvarnerfest koji se održava na Delti, iznio da 
su građani Rijeke očekivali da će na toj manifestaciji barem u glazbenom dijelu biti 
promoviran domaći primorsko-kvarnerski melos. Međutim, održani koncerti nisu imali s tim 
nikakve vez,e već se isključivo radilo o koncertima narodne muzike i izvođača nižeg 
glazbenog nivoa, pa je upitao Gradonačelnika da li su građani Rijeke po pitanju glazbenog 
dijela manifestacije prevareni? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako Grad Rijeka nije organizator 
te manifestacije, već trgovačko društvo koje se Gradu Rijeci obratilo za davanje suglasnosti. 
Grad je definirao uvjete pod kojima se suglasnost može dobiti. Znači, Delta nije ustupljena 
besplatno. Organizator je TD Rijeka promet platio oko 100.000 kuna, a na jučerašnjem 
koncertu Halida Bešlića šator je bio pun i teško se može reći da su građani prevareni. Od 
samog početka organizator je vrlo jasno definirao program, pa ne vidi zašto bi se netko 
trebao osjećati na bilo koji način prevarenim. 
 
PREDRAG MILETIĆ smatra da bi, ako se manifestacija zove Kvarnerfest, Gradu Rijeci 
trebao biti bitan sadržaj te manifestacije. Ako će Grad imati ovakve koncerte do kraja 
manifestacije, onda bi bilo najbolje da se manifestacija zove "Cajka fest" što bi bio izvrstan 
doprinos kandidiranju Rijeke za Europski grad kulture 2020. godine.  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je kultura puno širi pojam od onoga 
što netko osobno doživljava kao kulturu koju voli i u kojoj želi sudjelovati. Isto tako, može se 
raspravljati o tome da li je Oktober fest kulturna manifestacija ili nije, pa pretpostavlja da u 
Munchenu nitko ne postavlja ovakva pitanja gradonačelniku. 
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13. SNJEŽANA ČOP je upozorila na problem sigurnosti prometa na raskrižju u blizini 
Zapadnog trgovačkog centra gdje se ponovno jučer dogodila teška prometna nesreća u 
kojoj je ozlijeđen biciklist. Na tom području posebno su ugroženi motociklisti, a iz Policijske 
uprave Primorsko-goranske dobila je podatak da je za razdoblje od 1. siječnja 2014. do 31. 
ožujka 2015. na tom raskršću evidentirano osam prometnih nesreća, od čega četiri 
prometne nesreće s materijalnom štetom i četiri prometne nesreće s ozlijeđenim osobama. 
Van tog razdoblja dogodile su se još tri prometne nezgode sa dvije smrtno stradale osobe i 
jednom teško ozlijeđenom. Upitala je da li se išta radi na rješavanju tog problema i koje se 
rješenje nudi? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio da je Zvonimirova ulica državna 
cesta, prema tome projekt su radile Hrvatske ceste i suglasnost na taj projekt su dali svi 
prometni stručnjaci uključivo i policiju koja je u to bila uključena i koja uvijek mora sudjelovati 
u postupku projektiranja takvih rješenja. Naveo je da bi trebalo analizirati situaciju i procijeniti 
da li se te nesreće dešavaju zbog lošeg prometnog rješenja ili se dešavaju zbog 
nepridržavanja Zakona o sigurnosti prometa. Nadalje je iznio da će se za navedeno raskršće 
analizirati rezultati, odnosno broj prometnih nesreća na tom raskršću u odnosu na neke 
druge lokacije i utvrditi da li stvarno postoji neka povećana incidencija. 

 
14. VEDRAN SABLJAK je iznio kako je Gradsko vijeće na 14. sjednici u prosincu 2014. 
godine donijelo Odluku o smanjenju koeficijenta za isplatu plaća zaposlenicima Grada 
Rijeke i javnih ustanova. Međutim, prema njegovoj informaciji plaće nisu smanjene samo 
njima već i zaposlenicima komunalnih društava pa ga zanima da li je smanjenje plaća 
djelatnicima u komunalnim društvima posljedica smanjenja plaća zaposlenicima gradske 
uprave ili postoji neki drugi razlog? Ujedno ga interesira tko je donio odluku o smanjenju 
plaća? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako su komunalna društva, bez 
obzira da li rade po Zakonu o komunalnom gospodarstvu ili kao trgovačka društva, u suštini  
društva koja imaju svoje organe upravljanja. Ovisno o njihovom poslovanju definirane su i 
plaće. U svim tim trgovačkim društvima Grad se pojavljuje kao 100% vlasnik ili osnivač ili 
barem većinski vlasnik. Uvijek se nastojalo kroz politiku plaća držati se prihvatljivih odnosa 
između zaposlenika gradske uprave, ustanova i trgovačkih društava. 

Gradsko vijeće je moglo donijeti jedino odluku koja se odnosi na proračunske 
korisnike. Smatrao je da, u kontekstu solidarnosti i smanjenju ukupnih troškova poslovanja 
te solidariziranju s građanima, i trgovačka društva moraju donijeti takvu odluku i to je bila 
njegova preporuka kao zakonskog predstavnika vlasnika i člana Skupštine u tim društvima 
upućena direktorima nadležnim za daljnje provođenje takvih postupaka. 

 
VEDRANA SABLJAKA zanima da li su te plaće zaposlenicima smanjene linearno ili su 
onima koji imaju više smanjene u većem obimu, a onima koji imaju niže u manjem obimu ili 
čak nisu ni smanjene? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je dodao da se Odluka Gradskog vijeća 
odnosila na smanjenje mase plaće za 5%. Svatko od odgovornih osoba je to smanjenje 
plaća proveo na način na koji je smatrao da najbolje odgovara određenoj ustanovi ili 
trgovačkom društvu. Grad Rijeka i neke ustanove su smanjile masu plaće proporcionalno, 
onima sa višim plaćama više od 5%, a sa nižim plaćama manje od 5%. Isto tako su i 
direktori društava samostalno odredili hoće li smanjenje plaća biti linearno ili proporcionalno. 
Njegova preporuka je bila da se masa plaće smanji za 5% i to je, koliko je njemu poznato, i 
prihvaćeno.  

 
15. ANA TROŠELJ je iznijela kako je Energo navodno pred nekoliko dana zatražio dozvolu 
korisnika toplane Vojak za realizaciju projekta obnove sustava distribucije toplinske energije 
na Vojaku, prema kojem bi ti korisnici trebali biti priključeni na novu energanu na području 
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Kampusa. Interesira je da li je ta informacija točna i da li je ta suglasnost odnosno dozvola 
nužna? Ako je, zašto nije zatražena prije izrade projekta i ishodovanja kredita?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ne zna da li je ta informacija 
točna ili ne, pa će na pitanje odgovoriti pisanim putem. Energana na Kampusu se gradi prije 
svega za potrebe Sveučilišta i nove Sveučilišne bolnice i ona će opskrbljivati ove dvije 
ustanove toplinskom energijom i sustavom rashlađivanja te ujedno proizvoditi električnu 
energiju koja će se prodavati. Iz tih razloga se razmišlja da se ukine postojeća energana na 
Vojaku koja bi se pripojila novoj energani unutar prostora Kampusa, a razmišlja se da se, 
ukoliko to tehničke mogućnosti dozvole, to planira i sa područjem Gornje Vežice. Takva 
investicija bi trebala voditi daljnjoj racionalizaciji troškova u proizvodnji toplinske energije. 

 
ANA TROŠELJ je iznijela da je zadovoljna odgovorom, ali obzirom da je Gradonačelnik 
obećao dostaviti dijelom i pisani odgovor, zatražila je da joj se odgovori koliko se uštede, 
odnosno eventualno sniženje cijena očekuje realizacijom tog projekta na tom području? 

 
16. DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio kako se prošle godine izvodio čitav niz zahvata na 
većem dijelu prometnica u Centru grada i šire, a jedan dio radova je ostao nedovršen. Tada 
je najavljen nastavak uređenja prometnica u Centru grada, u ulicama Riva i Adamićeva. 
Zanima ga da li se i ove godine može očekivati tešku mehanizaciju u Gradu Rijeci? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako će se i ove godine izvoditi 
nešto duži radovi. Radi se o dugotrajnom projektu koji je dogovoren sa Hrvatskim cestama i 
Ministarstvom prometa, a koji podrazumijeva obnovu svih državnih cesta na području Grada 
Rijeke. Prošle godine je izgrađeno oko 12 km državnih cesta. Neki od već dogovorenih 
projekata se nisu mogli realizirati jer je naknadno utvrđeno da podrazumijevaju znatno veće 
zahvate jer se utvrdilo da još tada kada se cesta gradila nije na adekvatan način napravljen 
sloj na koji se postavlja asfalt pa to onda podrazumijeva i ozbiljnije zahvate. U startu se 
znalo da se neće moći realizirati projekti u Adamićevoj ulici i ulici Riva zbog opsežnih radova 
na infrastrukturi koju treba napraviti oko tih cesta. Za ovo ljeto je predviđeno uređenje ulice 
Riva, a radovi bi mogli započeti negdje početkom mjeseca srpnja. Radovi će se odvijati u 
dvije faze, od Žabice do zgrade Transadrije i od zgrade Transadrie do mosta preko Mrtvog 
kanala, a pola prometnice će ostati slobodno za promet kao i prošle godine. 

Krešimirova i Adamićeva ulica zahtijevaju rekonstrukciju kanalizacijske mreže koja je 
već prijavljena odnosno koja je već ušla u sastav projekta koji se financira iz Evropske unije i 
za sada je teško povezati te dvije aktivnosti. Vjerojatno će se Adamićeva i Krešimirova 
odgoditi i realizirati onda kada budu bila na raspolaganju ta sredstva iz Europske unije pa će 
se onda kompletno obnoviti i asfaltni sloj jer sada ne bi imalo smisla popravljati cestu a onda 
je raskopati za godinu i pol dana ili dvije kada se očekuje da će biti na raspolaganju sredstva 
za rekonstrukciju kanalizacijske mreže. Ako bi iz vlastitih sredstava sada gradili tu 
kanalizaciju, ne bi dobili povrat sredstava iz Europske unije pa je procijenjeno da je u tom 
razdoblju bolje još neko vrijeme krpati eventualna oštećenja na prometnicama nego krenuti 
u opsežniji zahvat. 

 
17. HRVOJE BURIĆ se uvodno osvrnuo na događanja ispred gradske vijećnice te pozvao 
Gradonačelnika da podnese ostavku i kao Gradonačelnik i kao predsjednik Skupštine 
Energa. U nastavku je podsjetio da je Tower centra Rijeka otvoren u studenom 2006. godine 
i već nepunih 10-tak godina 15 katova zjapi prazno te upitao Gradonačelnika da li će to biti 
vječno ili možda on kao čovjek koji je vrlo zainteresiran za poduzetništvo i razvoj Grada ima 
bilo kakvu informaciju o tome da li će ikada netko useliti u tu 10-tero katnicu? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da su organizatoru današnjeg skupa 
izdane sve potrebne dozvole da se danas ovdje održi prosvjedni skup, kao što će se to 
učiniti i svaki sljedeći put i on osobno je u svim svojim javnim istupima rekao da je pravo 
nezadovoljnih da protestiraju, ali od njih očekuje da održe javni red i mir kojim neće 
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ugrožavati ostale koji nisu uključeni u taj prosvjed. U svakom slučaju, glas naroda treba 
uvijek slušati, ali postoje i četverogodišnji ciklusi u kojima je taj glas naroda presudan, a ti 
ciklusi se zovu izbori i tek će se vidjeti što će se desiti na tim izborima. 

Što se tiče pitanja vezano za Tower centar radi se o privatnoj investiciji. On ne zna 
da li vlasnik ima namjeru nešto napraviti s neboderom ili nema namjeru nešto napraviti s 
neboderom. Poznato mu je da je vlasnik neboder nudio različitim potencijalnim kupcima i da 
je smanjivao cijenu. Očito je da do sada to još nije realizirao, ali je čuo da se HDZ priprema 
za ozbiljno preuzimanje vlasti u Rijeci i da će svoje sjedište preseliti u taj neboder kada se to 
desi. 

 
HRVOJE BURIĆ je u osvrtu na dobiveni odgovor sugerirao da bi bilo bolje da se tamo 
preseli Gradska knjižnica. U nastavku je naveo da nisu neophodni izbori nego i on sam 
može podnijeti ostavku i zaključiti da je vrijeme da ode kao predsjednik Skupštine i kao 
gradonačelnik i siguran je da bi za to dobio ovacije. 

Što se tiče Tower centra predlaže da se poveća komunalna naknada za prazan 
prostor. 

Kada je zaključno najavio da ima i drugo pisano pitanje, predsjednica Gradskog 
vijeća ga je uputila da to pitanje treba dostaviti u pisanom obliku te da će na njega dobiti 
pisani odgovor. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da se komunalna naknada naplaćuje 
sukladno zakonskim rješenjima, a to znači u punom iznosu za prostor u kojem se obavlja 
djelatnost, a u iznosu od 50% za prostor u kojem se ne obavlja djelatnost duže od šest 
mjeseci. 

 
18. TEO BOŽANIĆ je naveo da je općepoznato da je na većem dijelu područja mjesnih 
odbora Srdoči, Grbci, G. Zamet, Pehlin, Drenova i Brašćine-Pulac u tijeku projekt širenja 
kanalizacijske vodovodne mreže financiran kreditom Europske banke za obnovu i razvoj. 
Međutim, građani dijela Pulca, konkretno odvojka ceste koja se spušta prema streljani, kućni 
brojevi od 50 do 54c ni krivi ni dužni nisu obuhvaćeni ovim projektom već su ostali "slijepo 
crijevo". Uz sve komunalne naknade koje plaćaju i uz manji komunalni standard na koji su 
ionako navikli, problem je u stvari u tome da oni i dalje moraju plaćati pražnjenje i odvoz 
septičkih jama po cijeni od 90,00 kn/m3 što u prosjeku dođe nekih 600-800 kuna po 
septičkoj jami. Zanima ga da li bi Grad mogao razmisliti o sufinanciranju pražnjenja septičkih 
jama za nekih 50%? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je pražnjenje septičkih jama 
trošak koji se plaća kao što se plaća i trošak odvodnje koji je sastavni dio mjesečnog računa 
svim korisnicima i to nema nikakve veze niti sa riječkim Proračunom, niti sa državnim 
Proračunom, niti sa komunalnom naknadom. Komunalna naknada je jasno definirana kako 
se troši i koja je njezina namjena. Iz sredstava komunalne naknade se sigurno ne gradi nova 
niti vodovodna niti kanalizacijska mreža. Ukoliko bi se išlo sa subvencioniranjem pražnjenja 
septičkih jama to bi trebalo učiniti za sve građane koji imaju septičku jamu, a ne samo za 
ove na Pulcu. Postojalo je jedno rješenje po kojem je to kao uslugu obavljalo komunalno 
društvo Vodovod i kanalizacija kroz cijenu odvodnje, međutim izmjenama Zakona to rješenje 
više nije bilo moguće primjenjivati. 

Opsežni radovi na izgradnji kanalizacijske mreže rade se kako ne bi više bilo potrebe 
za korištenje septičkih jama. Moguće da je spomenuti odvojak zaobiđen u ovom sadašnjem 
projektu, ali će sigurno biti obuhvaćen u cjelokupnom projektu jer je intencija da se kroz 
Europski projekt stvore uvjeti za priključenje praktično svih zgrada na sustav odvodnje. 
Neovisno o navedenom, obećao je provjeriti zašto je taj "odvojak" zaobiđen i o tome 
naknadno informirati člana Gradskog vijeća. 
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19. MILENA KRALJEVIĆ je iznijela kako je pred sezonu prestanka isporuke toplinske 
energije smanjena cijena, pa je interesira kada se može očekivati detaljna analiza paušalnog 
troška snage budući je Gradonačelnik na zadnjoj sjednici obećao da će to učiniti jer je 
vjerojatno taj trošak prenapuhan? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je vrlo lako paušalno reći da 
je trošak  prenapuhan. Prije sijedeće sezone grijanja napravit će se analiza koja će svima 
biti dostavljena. HERA je 2011. godine, kao neovisna energetska agencija, promatrala 
Energo kao jedinstveni poslovni subjekt, a na temelju podataka koji su analizirani utvrdila je 
cijenu koja se primjenjuje i danas. Napravit će se analiza, ali je teško reći da će se troškovi 
moći smanjiti bez dodatnih investicijskih napora od kojih je jedan i izgradnja energane na 
Kampusu i uključenje dijela korisnika s područja Vojaka i Gornje Vežice te sličnih zahvata u 
nekim drugim dijelovima Grada. To je zatvoreni krug, što se više smanjuje broj korisnika to 
će fiksni troškovi više rasti. 

 
20. dr.sc.TEA ČALJKUŠIĆ-MANCE je, potaknuta upitima mladih atletičara i vodstva 
pojedinih atletskih klubova u Gradu i Županiji, iznijela kako su riječki atletičari zabrinuti 
situacijom razgradnje olimpijske staze u okviru nogometnog stadiona Kantrida duge 400 
metara, koja postoji od 1914. godine te prati sve uspjehe riječkih atletičara. Upitala je da li je 
točno da se za ovu stazu predviđa neadekvatna zamjenska atletska staza u dužini od 284 
metara pokraj trsatskog Kampusa, na neadekvatnom terenu koji je pod udarima bure, što je 
izrazito nepovoljno za mlade ljude? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako postoji velika podrška u 
gradu Rijeci za izgradnju novog nogometnog stadiona. Investitor nije spreman graditi stadion 
ukoliko atletska staza ostane unutar stadiona. Upitna je olimpijska dimenzija te staze budući 
da ona može biti tih dimenzija eventualno samo po širini, jer stadioni na kojima se održavaju 
atletska natjecanja određenog ranga moraju imati barem osam staza, što ovaj stadion 
nikada nije imao. U kontekstu rješavanja tog problema neće se atletičare ostaviti bez 
adekvatnog mjesta za treniranje. U tom kontekstu poduzete su određene aktivnosti za 
izgradnju stadiona u zoni Kampusa u zoni sadašnjeg sletišta za helikoptere gdje je planiran 
pravi atletski stadion sa osam staza i prostorom za svlačionice te tribinama za cca 1.500 
ljudi. Naravno da je nemoguće to izgraditi preko noći i u tom kontekstu su poduzete 
aktivnosti da se kao privremeno rješenje uredi prostor unutar bivše vojarne na Trsatu, dakle 
gdje će se postaviti adekvatna tartan staza koja će se koristiti za održavanje treninga dok se 
ne izgradi pravi stadion. Nadalje je iznio da je u Rijeci nemoguće naći mjesto na kojem ne 
puše bura, a ako je nešto zaštićeno od bure onda je otvoreno na jugo, tako da to i nije baš 
neki argument. 

 
dr.sc. TEA ČALJKUŠIĆ-MANCE je dodala da je, budući da za taj atletski stadion nisu 
predviđeni niti rokovi izgradnje niti načini financiranja, interesira koliko dugo bi atletičari onda 
bili bez adekvatne staze, jer po Zakonu o sportu kad se ide u rekonstrukciju stadiona 
investitor treba osigurati zamjenski adekvatni prostor. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako mu je žao da je glasala za 
odluku da se investitoru da pravo građenja za izgradnju nogometnog stadiona na Kantridi te 
da ovo o čemu je riječ nije ništa novo, budući je on osobno o tome govorio od početka, pa i 
na toj sjednici Gradskog vijeća na kojoj je odluka donesena. S tim su upoznati svi atletičari i 
svi njihovi klubovi i koliko je njemu poznato u tom kontekstu nema nekih većih problema. 

 
21. dr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da je pitanje cijene grijanja odnosno Energa i dalje 
vrlo aktualno te da se jednostavno ne može ignorirati ljude koji se danas nalaze ispred 
gradske vijećnice budući da ovo pitanje izravno zadire u njihovu egzistenciju. Smatra da 
Gradonačelnik sigurno ima instrumente da pomogne tim ljudima te je interesira da li će im 
zaista i pomoći i založiti se da ubuduće dobivaju račune za ono što u stvarnosti i potroše? 
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je na to pitanje odgovorio već ne 
zna koliko puta i uputio već ne znam koliko zahtjeva Ministarstvu gospodarstva za izmjenu 
Pravilnika koji izaziva probleme u kontekstu raspodjele utrošene količine energije. Stajališta 
je da nije sporna količina energije koja se mjeri na ulazu u zgradu putem kalorimetra, već je 
očito da postoji lošije rješenje koje uzrokuje Pravilnik kada je riječ o raspodjeli te toplinske 
energije prema svakom pojedinom satu. To je prezentirano na zajedničkom sastanku i grupi 
"protiv Energa" kada su upoznati s rješenjem sadržanim u prijedlogu Energa za izmjenom 
Pravilnika po kojem de facto niti jedan stan ne bi imao račune veće od 1.100-1.200 kuna. Na 
žalost, prijedlog Energa nije prihvaćen tako da se možda protestira i pred krivim vratima. On 
osobno je pozvao predstavnike i udruga i stanara da svojim pritiskom pomognu u ukazivanju 
na problem koji izaziva Pravilnik koji očito ne uzima u obzir neke specifičnosti ovakvog 
sustava centralnog grijanja. 

Što se tiče neposredne pomoći, do sada se onima koji se uklapaju u kriterije 
socijalnog programa Grada Rijeke pokrivalo 50% troška centralnog grijanja, a od iduće 
sezone grijanja pokrivat će im se i 100%. Do početka sezone grijanja detaljno će se 
analizirati i fiksni trošak i razgovarati će se sa stanarima i njihovim predstavnicima oko 
mogućnosti traženja boljih tehničkih rješenja, međutim, bez izmjena Pravilnika i Zakona o 
toplinskoj energiji ne mogu se očekivati neki značajniji pomaci u tom segmentu. 

 
dr.sc. VESNA BUTERIN je u osvrtu na dobiveni odgovor izrazila uvjerenje da on kao 
Gradonačelnik jednog od četiri najveća grada u Hrvatskoj sigurno ima veliki autoritet i u 
HERI i u Vladi i u određenim ministarstvima pa je sigurna da će se i dalje truditi i neće stati 
dok se sporni Pravilnik ne izmijeni. Naime, ljude koji se uopće ne griju, a dobivaju mjesečne 
račune od 550,00 kuna ili one koji se u jednom mjesecu griju samo tjedan dana. a za to 
plate račun od 1.200 kuna ne zanimaju ni stručna objašnjenja, ni pravilnici, ni zakoni koji im 
ne idu u prilog, ni HERA, ni stručnjaci koji dolaze ovamo iz HERE i objašnjavaju zapravo o 
čemu se radi, njih jedino interesira da ne dobiju račun za nešto što nisu potrošili. Oni su ti 
koji uplaćuju porez i prirez u gradski proračun i stoga im se mora pružiti određena pažnja i 
riješiti njihov problem.  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je dodatno iznio da je suglasan sa činjenicom 
da je takva raspodjela nelogična i teško je objašnjivo zašto netko tko ima očitanje na 
razdjelniku nula mora platiti toliko koliko mu je netko izračunao, međutim naglašava da taj 
netko nije Energo nego tvrtke koje su ugrađivale razdjelnike po izboru samih stanara 
odnosno njihovih upravitelja ili predstavnika zgrada. Dakle, računi su rezultat izračuna kojeg 
temeljem Pravilnika rade tvrtke koje su izabrali sami predstavnici stanara odnosno njihovi 
upravitelji zgrada. 
 
• UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

  
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da je prijedlog 

dnevnog reda dostavljen članovima Vijeća uz poziv za današnju sjednicu Vijeća te da na 
prijedlog dnevnog reda nije podnesen prigovor. Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da je 
naknadno, sukladno odredbi članka 125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen 
prijedlog za DOPUNU DNEVNOG REDA SJEDNICE TOČKOM: "Prijedlog zaključka o 
imenovanju mrtvozornika za područje Grada Rijeke" te da su uz prijedlog za dopunu 
dnevnog reda dostavljeni i materijali po predloženoj dopuni dnevnog reda. 

Predsjednica Vijeća zaključno je izvijestila da za točku 1. predloženog dnevnog reda 
Izbori i imenovanja nije dostavljen niti jedan materijal tako da se ta točka izostavlja iz 
dnevnog reda današnje sjednice, a točke 2.-18. postaju točke 1.-17. dnevnog reda.  
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Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedlog za dopunu dnevnog reda 
sjednice točkom: "Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje Grada 
Rijeke" koju bi Gradsko vijeće razmatralo kao posljednju, 18. točku predloženog 
dnevnog reda. 

 
Nakon što je Gradsko vijeće JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu 

dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 
sljedeći 

D N E V N I  R E D 
 

1. Prijedlog odluke o imenovanju ravnatelja Gradskog kazališta lutaka Rijeka 
2. Prijedlozi za dodjelu javnih priznanja Grada Rijeke u 2015. godini 
3. a) Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2014. 

godinu 
b) Prijedlog odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2014. godinu 

4. a) Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2014. godinu 
b) Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2014. 
godinu 
c) Izvješće o izvršenju Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na 
području mjesnih odbora za 2014. godinu 

5. Izvješće o realizaciji Strategije razvoja Grada Rijeke za razdoblje 2014. - 2020. u 
2014. godini 

6. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju učenika 
srednjih škola i studenata prema socijalnim kriterijima 
b) Prijedlog odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola i studenata 
c) Prijedlog odluke o stipendiranju studenata koji se obrazuju za deficitarna 
zanimanja za potrebe ustanova na području grada Rijeke 

7. Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju te 
skrbi o djeci rane predškolske dobi Grada Rijeke za pedagošku 2015./2016. 
godinu 

8. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjeni 
Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Rijeka 

9. a) Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja grada 
Rijeke 
b) Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 
grada Rijeke 

10. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 
Sveučilišnog kampusa i Kliničkog bolničkog centra na Trsatu 

11. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela 
naselja Srdoči 

12. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 
13. Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Rijeke u 2015. godini 
14. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih 

poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada 
Rijeke 

15. Prijedlog izmjena i dopuna Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom 
parkiralištu 

16. Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u k.o. Srdoči 
17. a) Prijedlog rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Pašac 

b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Sušak 
c) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Sušak 
d) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o.Kozala 

18. Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje Grada Rijeke 
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TOČKA 1. 
Prijedlog odluke o imenovanju ravnatelja  

Gradskog kazališta lutaka Rijeka 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Kazališno vijeće Gradskog kazališta lutaka Rijeka, da su zaključci odbora koji su 
razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da je na klupe 
dostavljeno i očitovanje Gradonačelnika na prijedlog.  

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Danko Švorinić ispred Kluba Liste 

za Rijeku i Akcije mladih, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance ispred Kluba HDZ-HSP AS, Ljubica 
Dujmović-Kosovac i Bojan Kurelić, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel, predsjednik 
Kazališnog vijeća Gradskog kazališta lutaka Rijeka Davor Mišković te završno dr.sc. Tea 
Čaljkušić-Mance ispred Kluba HDZ-HSP AS.  

 
Danko Švorinić ispred Kluba Liste za Rijeku i Akcije mladih, dr.sc. Tea Čaljkušić-

Mance ispred Kluba HDZ-HSP AS, Ljubica Dujmović-Kosovac, Danko Švorinić i Bojan 
Kurelić u raspravi su ocijenili da predložena kandidatkinja nije priložila odgovarajući 
zakonom predviđen financijski plan te predložili da se iz tog razloga prijedlog za imenovanje 
povuče, odnosno skine s dnevnog reda, a natječaj za imenovanje ravnatelja ponovi. 

Predsjednik Kazališnog vijeća Davor Mišković je iznio da je Kazališno vijeće 
stajališta da je predložena kandidatkinja dostavila financijski plan u zadovoljavajućoj formi i 
da udovoljava svim uvjetima natječaja te da slijedom navedenog Kazališno vijeće ostaje pri 
svom prijedlogu. 

Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel  je iznio da je ostaje pri svom očitovanju kojim 
je podržao prijedlog Kazališnog vijeća te je svoje stajalište i dodatno obrazložio. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za, 13 protiv) 

donijelo sljedeću 
O D L U K U 

o imenovanju ravnateljice Gradskog kazališta lutaka Rijeka 
 

I. 
Imenuje se Magdalena Lupi Alvir za ravnateljicu Gradskog kazališta lutaka 

Rijeka na vrijeme od četiri godine. 
II. 

Imenovana će započeti s obavljanjem dužnosti od 3. svibnja 2016. godine. 
 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 

novinama Grada Rijeke". 
 
Nakon glasovanja, Magdalena Lupi Alvir se prigodnim riječima zahvalila na 

imenovanju. 
TOČKA 2. 

Prijedlozi za dodjelu javnih priznanja Grada Rijeke u 2015. godini 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj ove točke dnevnog reda Odbor za javna priznanja Grada Rijeke, da je 
očitovanje Gradonačelnika na prijedloge dostavljeno u materijalima te da je zaključak 
Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen 
članovima Vijeća na klupe.  

 
Dodatno uvodno usmeno obrazloženje prijedloga podnijela je Dorotea Pešić-

Bukovac kao predsjednica Odbora za javna priznanja. 
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Gradsko vijeće je, bez rasprave, donijelo sljedeće odluke: 
 

I.  
 
Gradsko vijeće je donijelo odluke o dodjeli Nagrade Grada Rijeke za životno 

djelo kako slijedi: 
Dobitnici Nagrade Grada Rijeke za životno djelo u 2015. godini su: 
  
1. Bože Mimica, prof. 
za izuzetan doprinos kulturi, povijesti i numizmatici grada Rijeke i Hrvatske. 
(Odluka je donesena VEĆINOM GLASOVA 30 za, 4 suzdržana) 
 
2. prof. dr. sc. Darko Gašparović 
za izniman doprinos sveukupnom kulturnom, umjetničkom i znanstvenom 
razvoju grada Rijeke. 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO). 
 

II.  
 

Zatim je Gradsko vijeće donijelo odluke o dodjeli Zlatne plakete "Grb Grada 
Rijeke" kako slijedi: 

 
Dobitnici Zlatne plakete "Grb Grada Rijeke" u 2015. godini su:  
 
1. prof. dr. sc. Željko Bartulović 
za dugogodišnji doprinos znanstveno-istraživačkom proučavanju i promicanju 
prošlosti grada Rijeke i zapadne Hrvatske te obrazovanje pravnika. 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO) 
 
2. Samostalni sindikat zaposlenika riječke luke 
za dugogodišnji sindikalni rad i doprinos u promicanju i zaštiti prava lučkih 
radnika u Rijeci. 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO) 

 
3. doc. dr. sc. Nikola Ivaniš, prim. dr. med. 
za osobni doprinos razvoju zdravstva i podizanje ugleda grada Rijeke razvojem 
Poliklinike Ivaniš kao priznatog vrhunskog medicinskog centra u Hrvatskoj. 
(Odluka je donesena VEĆINOM GLASOVA 33 za, 1 suzdržan) 
 
4. Klub Sušačana 
za dugogodišnje nakladništvo časopisa Sušačka revija i doprinos kulturnom 
razvoju i ukupnom boljitku društvene zajednice grada Rijeke. 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO) 
 
5.  William Klinger (posmrtno) 
za izniman doprinos istraživanju povijesti Rijeke, njene međunarodne 
kontekstualizacije te doprinos internacionalnoj historiografiji. 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO). 
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III. 
 

Gradsko vijeće je donijelo odluke o dodjeli Godišnje nagrade Grada Rijeke 
kako slijedi: 

 
Dobitnici godišnjih nagrada Grada Rijeke u 2015. godini su:  
 
1. dr.sc. Jonatan Lerga, dipl. ing. 
za znanstveni doprinos i ostvarena postignuća u području digitalne obrade 
signala te nagradu Hrvatske akademije tehničkih znanosti. 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO) 
 
2. doc.dr.sc. Vladimir Mozetič, dr. med. 
za izniman doprinos razvoju i profiliranju zdravstvene djelatnosti kao 
potencijala gospodarskog razvoja našega kraja. 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO) 
 
3. Damir Mišković 
za unapređenje i doprinos popularizaciji nogometa. 
(Odluka je donesena VEĆINOM GLASOVA 33 za, 1 suzdržan) 
 
4. Predrag Sloboda 
za vrhunska sportska ostvarenja u vaterpolu i izuzetan doprinos sportskom 
ugledu grada Rijeke 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO). 
 

TOČKA 3. 
a) Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2014. 
godinu 
b) Prijedlog odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2014. godinu 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
Nakon uvodnog izlaganja Gradonačelnika, predsjednik Odbora za promet Hrvoje 

Burić je izvijestio Gradsko vijeće da Odbor za promet nije podržao prijedloge pod ovom 
točkom dnevnog reda. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS, 

Bojan Kurelić ispred Kluba Liste za Rijeku i Akcije mladih, dr.sc. Aleksandar Bulog, Hrvoje 
Burić, Milena Kraljević i Teo Božanić.  

 
Nakon rasprave, pristupilo se glasovanju: 
 
a) Gradsko vijeće NIJE DONIJELO Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna 

Grada Rijeke za 2014. godinu (17 glasova za, 11 glasova protiv, 2 glasa suzdržana).  
 
b) Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za, 6 protiv, 3 suzdržana) 

donijelo Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja za 2014. godinu. 
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TOČKA 4. 
a) Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2014. godinu 
b) Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2014. 
godinu 
c) Izvješće o izvršenju Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na 
području mjesnih odbora za 2014. godinu 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
• G l a s o v a n j e: 
 

 a) Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (24 za, 4 protiv, 3 suzdržana) donijelo 
sljedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2014. godinu. 

 
 b) Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (27 za, 3 suzdržana) donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2014. godinu. 
 
 c) Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (29 za, 2 suzdržana) donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 
Prihvaća se Izvješće o izvršenju Plana raspodjele sredstava za komunalne 

prioritete na području mjesnih odbora za 2014. godinu. 
 

TOČKA 5. 
Izvješće o realizaciji Strategije razvoja Grada Rijeke  

za razdoblje 2014. - 2020. u 2014. godini  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća dr.sc. Petra Karanikić ispred Kluba SDP i 

ARS, Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS, Ivan Ivaniš, Milena Kraljević, Hrvoje Burić, Ida 
Mahmutefendić, Jagoda Špalj, Duško Milovanović, Teo Božanić, Vedran Sabljak i dr.sc. 
Petra Karanikić, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Hrvoje Burić ispred Kluba 
HDZ-HSP AS i Jagoda Špalj ispred Kluba SDP i ARS. 
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 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 9 protiv, 2 
suzdržana) donijelo sljedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Strategije razvoja Grada Rijeke za razdoblje 
2014. - 2020. u 2014. godini.  

 
TOČKA 6. 

a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju učenika 
srednjih škola i studenata prema socijalnim kriterijima 
b) Prijedlog odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola i studenata 
c) Prijedlog odluke o stipendiranju studenata koji se obrazuju za deficitarna 
zanimanja za potrebe ustanova na području grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Sandra Krpan ispred Kluba SDP i ARS, Teo 

Božanić ispred Kluba HDZ-HSP AS i Ida Mahmutefendić. 
 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeće odluke: 

 
a) Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju učenika srednjih 

škola i studenata prema socijalnim kriterijima, 
 
b) Odluku o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola i studenata, 
 
c) Odluku o stipendiranju studenata koji se obrazuju za deficitarna zanimanja 

za potrebe ustanova na području grada Rijeke. 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju te skrbi o 

djeci rane predškolske dobi Grada Rijeke za pedagošku 2015./2016. godinu 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Sandra Krpan ispred Kluba SDP i ARS i 

Danko Švorinić ispred Kluba Liste za Rijeku i Akcije mladih te Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel.  

 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (24 za, 6 suzdržanih) 
donijelo Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju te skrbi o djeci 
rane predškolske dobi Grada Rijeke za pedagošku 2015./2016. godinu. 

 
TOČKA 8. 

Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Rijeka 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 

predlagatelj Upravno vijeće Dječjeg vrtića Rijeka, da je očitovanje Gradonačelnika 
dostavljeno u materijalu te da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda 
dostavljeni članovima Vijeća na klupe.  
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Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o davanju 
prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dječjeg vrtića Rijeka.  

 
TOČKA 9. 

a) Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja grada 
Rijeke 
b) Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 
grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, donijelo sljedeće odluke: 
 
a) Odluku o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja grada Rijeke 
(Odluka je donesena JEDNOGLASNO), 
 
b) Odluku o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 

Rijeke (Odluka je donesena VEĆINOM GLASOVA 27 za, 3 suzdržana). 
 

TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja  

područja Sveučilišnog kampusa i Kliničkog bolničkog centra na Trsatu 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izradi 

Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Sveučilišnog kampusa i 
Kliničkog bolničkog centra na Trsatu. 

 
TOČKA 11. 

Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja  
dijela naselja Srdoči 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (27 za, 3 suzdržana) 

donijelo Odluku o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja 
Srdoči. 

 
TOČKA 12. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama  
Odluke o komunalnom doprinosu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
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U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća dr.sc. Aleksandar Bulog ispred Kluba SDP i 
ARS, Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS, Milena Kraljević i Nikolina Milčić te 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu. 
 

 
TOČKA 13. 

Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe  
Grada Rijeke u 2015. godini 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 

materijal razmatrao Odbor za Statut, Poslovnik i propise te da je zaključak Odbora 
dostavljen članovima Vijeća na klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o kriterijima 

za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke u 2015. godini. 
 
 

TOČKA 14. 
Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova 

održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru 
osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina 
na temelju ugovora na području Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 15. 
Prijedlog izmjena i dopuna Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja  

na javnom parkiralištu 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
  
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (27 za, 1 suzdržan) 
donijelo Izmjene i dopune Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom 
parkiralištu.  

 
TOČKA 16. 

Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasništva na nekretninama  
u k.o. Srdoči 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (25 za, 3 suzdržana) 

donijelo Odluku o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u k.o. Srdoči. 
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TOČKA 17. 
a) Prijedlog rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Pašac 
b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Sušak 
c) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Sušak 
d) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o.Kozala 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (25 za, 3 suzdržana) 

donijelo: 
 

a) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Pašac, 
b) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Sušak, 
c) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Sušak, 
d) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Kozala.  

 
TOČKA 18. 

Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje Grada Rijeke 
  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo sljedeći  
 

z a k l j u č a k 
 

1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije imenuje: 
- prof.dr.sc. Dražena Cuculića, dr.med. 
- doc.dr.sc. Valtera Stembergu, dr.med. 
- dr. sc. Sanju Štifter, dr.med. 
- Alena Malaševića, dr.med. 
- Dejana Ivoševića, dr.med. 
- Jelenu Sironić Hreljanović, dr.med. 
- Danijela Marčinka, dr.med. 
- doc.dr.sc. Josipa Rudeža, dr. med. 
- Marijana Gunarića, dr.med. 
- dr.sc. Mirana Čokla, dr.med. 
za mrtvozornike za područje grada Rijeke. 
2. Ovim zaključkom stavlja se van snage zaključak Gradskog vijeća Grada 

Rijeke (KLASA:021-05/13-01/160,URBROJ:2170-01-16-00-13-2) od 7. studenog 2013. 
3. Ovaj zaključak prosljeđuje se Županijskoj skupštini Primorsko-goranske 

županije. 
  

Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: dr.sc. Vesna 
Buterin, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Ljubica Dujmović-Kosovac, dr.sc. Nikola Ivaniš i Danijel 
Paliska. 

 
Sjednica je zaključena u 16,20 sati.  
 

   Tajnica              Predsjednica 
Gradskog vijeća            Gradskog vijeća 

Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.        Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 


	1. SANDRU KRPAN zanima kako se planira riješiti problem prostora u Gradskoj knjižnici Rijeka do preseljenja u zgradu bivše tvornice Rikard Benčić budući je zbog narušene statike u Središnjem odjelu velik dio fonda nedostupan za posudbu?
	Preseljenje se očekuje početkom sedmog mjeseca, ukoliko se zakupac bude držao rokova. Grad bi preuzeo i dio opreme koja Knjižnici odgovara odnosno police, kako bi što prije kompletna knjižna građa bila dostupna građanima.
	2. DANKO ŠVORINIĆ je iznio kako završetak zimske sezone grijanja nije umirio sugrađane jer i dalje postoji nezadovoljstvo previsokim cijenama jer će građani i dalje morati plaćati fiksni dio naknade tijekom godine. Cijelo vrijeme ih se uvjeravalo kako...
	Upitao je Gradonačelnika kada će smoći hrabrosti i stati pred građane i objasniti im da za ove previsoke cijene nije odgovorna Hrvatska energetska regulatorna agencija nego poslovna politika Energa?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se manipulacije sa pričom oko cijene centralnog grijanja nastavljaju i dalje, unutar i izvan vijećnice. Misli da nema razloga dokazivati hrabrost jer se on više puta dokazivao u vrlo konkretnim sluča...
	Nadalje je iznio da nikada nije rekao da je HERA kriva za cijenu, već je rekao da HERA utvrđuje cijenu, na prijedlog Energa i izračunava opravdanost zahtjeva za utvrđenom cijenom. Međutim, cijenu ne čini samo onaj dio koji utvrđuje HERA jer ona utvrđu...
	Podsjetio je na činjenicu da je HERA do 2011. godine promatrala Energo kao jedinstveni sustav, koji uključuje 17 toplana i da je definirala cijene za proizvodnju i fiksni dio na razini na kojoj se ona naplaćuje i danas. Zbog izmjena Zakona definirano ...
	Jednaka je situacija i sa fiksnim troškovima, jer Energo kao distributera treba sagledavati kao jedinstveni sustav koji primjenjuje zakonite odluke o istoj cijeni isporučene energije i istoj cijeni fiksnog troška koji se nije mijenjao od 2011. godine ...
	Provedena je i anketa na koju se na žalost odazvalo svega cca 30% korisnika, što pokazuje da nezadovoljstvo postoji, ali još uvijek nije toliko da su ljudi spremni napustiti sustav centralnog grijanja jer se samo oko 15% korisnika izjasnilo da želi na...
	Nadalje je dodao kako je Energo, čim je Vlada donijela odluku o smanjenju cijene plina, podnio zahtjev HERI za smanjenje cijene toplinske energije koju je HERA i odobrila, nakon čega je cijena toplinske energije smanjena za cca 6%. Ono za što se neki ...
	DANKO ŠVORINIĆ je dodao da po njemu Gradonačelnik nije spreman na nikakav kompromis, što se vidi i po anketama koje su dostavljene građanima po kojima građani nisu imali zadovoljavajući izbor i odgovor i zato nije bilo odaziva.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL  je odgovorio da će  građani sigurno znati prepoznati ono što je on radio te je ponovio da ne određuje on cijene Energa, već za to nadležna tijela Hrvatska energetska regulatorna agencija sukladno Zakonu, a raspodje...
	3. BOJAN KURELIĆ je iznio kako svaki dan prolazi uz Teatro Fenice, spomenik nulte kategorije koji je u privatnom vlasništvu, pa je upitao Gradonačelnika da li je Grad poduzeo neke mjere za zaštitu tog spomenika obzirom da postoje jasne zakonske odredb...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako nije Grad proglasio Teatro Fenice zaštićenim kulturnim dobrom, već je to učinilo Ministarstvo kulture. Vjeruje da će predstavnici Ministarstva kulture koji su nadležni za tu problematiku, Konzervat...
	BOJAN KURELIĆ je dodao da bi on ipak više volio da Gradonačelnik službeno uputi taj upit nego da to učini on kao građanin, obzirom da se tu radi o kulturnom dobru velike vrijednosti te je iznio kako Kazalište Ivana pl. Zajca ima oko 600 sjedećih mjest...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako on jako dobro zna kako taj prostor izgleda te iznio da nije ništa više devastiran nego što je bio prije, osim u dijelu bivšeg Plavog Jadrana, ali to je devastacija koja je učinjena pred puno godina...
	4. dr.sc. ALEKSANDAR BULOG je iznio da je u zadnje vrijeme u javnosti iznijeto dosta informacija vezano za dinamiku izgradnje budućeg Trening kampa Rujevica, pa je upitao gradonačelnika da li se investitor drži rokova i što može reći o zadnjoj informa...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je odlukom Gradskog vijeća sa investitorom sklopljen Ugovor o pravu građenja koji podrazumijeva pravo građenja za prostor stadiona na Kantridi i prostor za Trening kamp na Rujevici koji je isključi...
	5. SANDRO VIZLER je u svezi reklamiranja i postavljene jumbo reklame koja godinama prekriva skelu na pročelju zgrade Hrvatskih željeznica na Trgu Žabica iznio kako članak 32. Pravilnika o uvjetima za postavljanje predmeta i privremenih objekata propis...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da doista nije odgovoran ni on osobno niti Grad budući je riječ o zgradi koja je u vlasništvu Hrvatskih željeznica koja je sklopila ugovor sa ovom tvrtkom, a on čak ne zna ni o kojoj je tvrtki riječ. Da...
	6. dr.sc. PETRA KARANIKIĆ je podsjetila da je Grad Rijeka u ožujku 2013. godine pokrenuo projekt Startup inkubatora namijenjenog prvenstveno mladima do 29 godina te da je nedavno završen natječaj za ulazak četvrte generacije u Startup inkubator pa je ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da ovih dana u Startup inkubator ulazi četvrta generacija korisnika te da je interes bio toliki da je bilo izuzetno teško napraviti selekciju među onima koji su u konačnici dobili priliku da uđu u inkubator...
	7. DAVOR ZUBOVIĆ je upitao hoće li Grad Rijeka pomoći umirovljenicima koji su nekada plesali u Viktoriji, a sada nemaju prostor za ples, da za tu namjenu dobiju salu u Neboderu?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da Grad prije svega nastoji održati mrežu klubova umirovljenika koja je u Rijeci dobro razvijena, a i dio aktivnosti koji se ranije odvijao u Domu umirovljenika je u kontekstu racionalizacije koju provo...
	8. IDA MAHMUTEFENDIĆ je iznijela da je nedavno Grad objavio Javni poziv za podnošenje prijava za dodjelu nepovratnih subvencija subjektima malog gospodarstva za što je u Proračunu predviđeno 2 milijuna kuna. Predmetne subvencije usmjerene su na 10 mje...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako je na prošlom Kolegiju bilo Izvješće o rezultatima provedenog Natječaja. Na Natječaj za male potpore stigle su 302 prijave, a potpore je dobilo 166 poduzetnika na koje  je raspoređen kompletan iznos pr...
	9. VUK PRICA je iznio kako Rijeka iz godine u godinu sve više postaje grad koji je prepoznatljiv i zanimljiv turistima pa se zbog toga u zadnje vrijeme krenulo u pokušaj dovođenja kruzera pa ga zanima da li se već ove godine može očekivati dolazak prv...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako je priča o kruzerima i kruzing turistima bila poprilično u sferi javnog interesa i prozivanja odnosno utvrđivanja krivca zašto u Rijeku kruzeri ne dolaze. Činjenica je da se puno toga promijenilo u Luč...
	U tijeku je ugovaranje izrade studije gdje bi Sveučilište u Rijeci bilo nositelj aktivnosti, vezane uz ispitivanje mogućnosti i poduzimanje aktivnosti da Rijeka bude Home Port odnosno početna luka za kruzing putovanja po Jadranu, što ona već i jeste, ...
	10. NIKOLINA MILČIĆ je upitala Gradonačelnika koliko se može očekivati povećanje jasličkih kapaciteta za upis djece u Dječji vrtić Rijeka za pedagošku godinu 2015./2016., obzirom na rekonstrukcije podcentara Đurđice, Morčić i Zamet te vrtića na Krnjevu?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su planom predviđene rekonstrukcije dva vrtića koje su trebale bitno povećati kapacitete tih vrtića, naročito u segmentu jasličke dobi, budući da su ti projekti prijavljeni preko Ministarstva znanost...
	11. DANIJEL PALISKA je iznio da je na aktualnom satu 3. sjednice Gradskog vijeća postavio pitanje vezano uz problem slijepih i slabovidnih osoba koje se prilikom korištenja javnog gradskog prijevoza snalaze na razne načine kako bi mogli znati na kojoj...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da bi se nešto realiziralo, treba imati i nešto novaca. U svakom slučaju, prilikom nabavke novih autobusa vodit će se računa o tome da budu opremljeni tom opremom. Ujedno se za jedan širi dio Centra gra...
	12. PREDRAG MILETIĆ je, vezano za aktualni Kvarnerfest koji se održava na Delti, iznio da su građani Rijeke očekivali da će na toj manifestaciji barem u glazbenom dijelu biti promoviran domaći primorsko-kvarnerski melos. Međutim, održani koncerti nisu...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako Grad Rijeka nije organizator te manifestacije, već trgovačko društvo koje se Gradu Rijeci obratilo za davanje suglasnosti. Grad je definirao uvjete pod kojima se suglasnost može dobiti. Znači, Delt...
	PREDRAG MILETIĆ smatra da bi, ako se manifestacija zove Kvarnerfest, Gradu Rijeci trebao biti bitan sadržaj te manifestacije. Ako će Grad imati ovakve koncerte do kraja manifestacije, onda bi bilo najbolje da se manifestacija zove "Cajka fest" što bi ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je kultura puno širi pojam od onoga što netko osobno doživljava kao kulturu koju voli i u kojoj želi sudjelovati. Isto tako, može se raspravljati o tome da li je Oktober fest kulturna manifestacija ili n...
	13. SNJEŽANA ČOP je upozorila na problem sigurnosti prometa na raskrižju u blizini Zapadnog trgovačkog centra gdje se ponovno jučer dogodila teška prometna nesreća u kojoj je ozlijeđen biciklist. Na tom području posebno su ugroženi motociklisti, a iz ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio da je Zvonimirova ulica državna cesta, prema tome projekt su radile Hrvatske ceste i suglasnost na taj projekt su dali svi prometni stručnjaci uključivo i policiju koja je u to bila uključena i koja uvi...
	14. VEDRAN SABLJAK je iznio kako je Gradsko vijeće na 14. sjednici u prosincu 2014. godine donijelo Odluku o smanjenju koeficijenta za isplatu plaća zaposlenicima Grada Rijeke i javnih ustanova. Međutim, prema njegovoj informaciji plaće nisu smanjene ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako su komunalna društva, bez obzira da li rade po Zakonu o komunalnom gospodarstvu ili kao trgovačka društva, u suštini  društva koja imaju svoje organe upravljanja. Ovisno o njihovom poslovanju defin...
	Gradsko vijeće je moglo donijeti jedino odluku koja se odnosi na proračunske korisnike. Smatrao je da, u kontekstu solidarnosti i smanjenju ukupnih troškova poslovanja te solidariziranju s građanima, i trgovačka društva moraju donijeti takvu odluku i ...
	VEDRANA SABLJAKA zanima da li su te plaće zaposlenicima smanjene linearno ili su onima koji imaju više smanjene u većem obimu, a onima koji imaju niže u manjem obimu ili čak nisu ni smanjene?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je dodao da se Odluka Gradskog vijeća odnosila na smanjenje mase plaće za 5%. Svatko od odgovornih osoba je to smanjenje plaća proveo na način na koji je smatrao da najbolje odgovara određenoj ustanovi ili trgovačko...
	15. ANA TROŠELJ je iznijela kako je Energo navodno pred nekoliko dana zatražio dozvolu korisnika toplane Vojak za realizaciju projekta obnove sustava distribucije toplinske energije na Vojaku, prema kojem bi ti korisnici trebali biti priključeni na no...
	ANA TROŠELJ je iznijela da je zadovoljna odgovorom, ali obzirom da je Gradonačelnik obećao dostaviti dijelom i pisani odgovor, zatražila je da joj se odgovori koliko se uštede, odnosno eventualno sniženje cijena očekuje realizacijom tog projekta na to...
	16. DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio kako se prošle godine izvodio čitav niz zahvata na većem dijelu prometnica u Centru grada i šire, a jedan dio radova je ostao nedovršen. Tada je najavljen nastavak uređenja prometnica u Centru grada, u ulicama Riva i Ada...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako će se i ove godine izvoditi nešto duži radovi. Radi se o dugotrajnom projektu koji je dogovoren sa Hrvatskim cestama i Ministarstvom prometa, a koji podrazumijeva obnovu svih državnih cesta na podr...
	Krešimirova i Adamićeva ulica zahtijevaju rekonstrukciju kanalizacijske mreže koja je već prijavljena odnosno koja je već ušla u sastav projekta koji se financira iz Evropske unije i za sada je teško povezati te dvije aktivnosti. Vjerojatno će se Adam...
	17. HRVOJE BURIĆ se uvodno osvrnuo na događanja ispred gradske vijećnice te pozvao Gradonačelnika da podnese ostavku i kao Gradonačelnik i kao predsjednik Skupštine Energa. U nastavku je podsjetio da je Tower centra Rijeka otvoren u studenom 2006. god...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da su organizatoru današnjeg skupa izdane sve potrebne dozvole da se danas ovdje održi prosvjedni skup, kao što će se to učiniti i svaki sljedeći put i on osobno je u svim svojim javnim istupima rekao da je...
	Što se tiče pitanja vezano za Tower centar radi se o privatnoj investiciji. On ne zna da li vlasnik ima namjeru nešto napraviti s neboderom ili nema namjeru nešto napraviti s neboderom. Poznato mu je da je vlasnik neboder nudio različitim potencijalni...
	HRVOJE BURIĆ je u osvrtu na dobiveni odgovor sugerirao da bi bilo bolje da se tamo preseli Gradska knjižnica. U nastavku je naveo da nisu neophodni izbori nego i on sam može podnijeti ostavku i zaključiti da je vrijeme da ode kao predsjednik Skupštine...
	Što se tiče Tower centra predlaže da se poveća komunalna naknada za prazan prostor.
	Kada je zaključno najavio da ima i drugo pisano pitanje, predsjednica Gradskog vijeća ga je uputila da to pitanje treba dostaviti u pisanom obliku te da će na njega dobiti pisani odgovor.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da se komunalna naknada naplaćuje sukladno zakonskim rješenjima, a to znači u punom iznosu za prostor u kojem se obavlja djelatnost, a u iznosu od 50% za prostor u kojem se ne obavlja djelatnost duže od šes...
	18. TEO BOŽANIĆ je naveo da je općepoznato da je na većem dijelu područja mjesnih odbora Srdoči, Grbci, G. Zamet, Pehlin, Drenova i Brašćine-Pulac u tijeku projekt širenja kanalizacijske vodovodne mreže financiran kreditom Europske banke za obnovu i r...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je pražnjenje septičkih jama trošak koji se plaća kao što se plaća i trošak odvodnje koji je sastavni dio mjesečnog računa svim korisnicima i to nema nikakve veze niti sa riječkim Proračunom, niti sa...
	Opsežni radovi na izgradnji kanalizacijske mreže rade se kako ne bi više bilo potrebe za korištenje septičkih jama. Moguće da je spomenuti odvojak zaobiđen u ovom sadašnjem projektu, ali će sigurno biti obuhvaćen u cjelokupnom projektu jer je intencij...
	19. MILENA KRALJEVIĆ je iznijela kako je pred sezonu prestanka isporuke toplinske energije smanjena cijena, pa je interesira kada se može očekivati detaljna analiza paušalnog troška snage budući je Gradonačelnik na zadnjoj sjednici obećao da će to uči...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je vrlo lako paušalno reći da je trošak  prenapuhan. Prije sijedeće sezone grijanja napravit će se analiza koja će svima biti dostavljena. HERA je 2011. godine, kao neovisna energetska agencija, pr...
	20. dr.sc.TEA ČALJKUŠIĆ-MANCE je, potaknuta upitima mladih atletičara i vodstva pojedinih atletskih klubova u Gradu i Županiji, iznijela kako su riječki atletičari zabrinuti situacijom razgradnje olimpijske staze u okviru nogometnog stadiona Kantrida ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako postoji velika podrška u gradu Rijeci za izgradnju novog nogometnog stadiona. Investitor nije spreman graditi stadion ukoliko atletska staza ostane unutar stadiona. Upitna je olimpijska dimenzija t...
	dr.sc. TEA ČALJKUŠIĆ-MANCE je dodala da je, budući da za taj atletski stadion nisu predviđeni niti rokovi izgradnje niti načini financiranja, interesira koliko dugo bi atletičari onda bili bez adekvatne staze, jer po Zakonu o sportu kad se ide u rekon...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako mu je žao da je glasala za odluku da se investitoru da pravo građenja za izgradnju nogometnog stadiona na Kantridi te da ovo o čemu je riječ nije ništa novo, budući je on osobno o tome govorio od p...
	21. dr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da je pitanje cijene grijanja odnosno Energa i dalje vrlo aktualno te da se jednostavno ne može ignorirati ljude koji se danas nalaze ispred gradske vijećnice budući da ovo pitanje izravno zadire u njihovu egzisten...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je na to pitanje odgovorio već ne zna koliko puta i uputio već ne znam koliko zahtjeva Ministarstvu gospodarstva za izmjenu Pravilnika koji izaziva probleme u kontekstu raspodjele utrošene količine energ...
	Što se tiče neposredne pomoći, do sada se onima koji se uklapaju u kriterije socijalnog programa Grada Rijeke pokrivalo 50% troška centralnog grijanja, a od iduće sezone grijanja pokrivat će im se i 100%. Do početka sezone grijanja detaljno će se anal...
	dr.sc. VESNA BUTERIN je u osvrtu na dobiveni odgovor izrazila uvjerenje da on kao Gradonačelnik jednog od četiri najveća grada u Hrvatskoj sigurno ima veliki autoritet i u HERI i u Vladi i u određenim ministarstvima pa je sigurna da će se i dalje trud...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je dodatno iznio da je suglasan sa činjenicom da je takva raspodjela nelogična i teško je objašnjivo zašto netko tko ima očitanje na razdjelniku nula mora platiti toliko koliko mu je netko izračunao, međutim naglaša...
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